
Hva er planlagt på Odderøya? 
Innsendt: 12. august 02021 

Behandles i bystyret 15. september 02021 

 

Ordfører,   

Odderøya er ei perle. Den brukes av minibyggere og barnehagebarn, turfolk og 
lokalhistorikere, joggere og klatrere, musikere og forfattere, kunstnere og mange flere. 
Odderøya er hagen til mange som bor i leilighet og ikke har egen hage. På Odderøya 
arrangeres alt fra festivaler og bryllup til fester, turer, konserter og kurs.   

Fordi Odderøya er så stor, sentral, fin og anvendelig, så er det mange som ønsker å bygge 
nye store ting der. De siste årene har det blant annet blitt bygget boliger på Silokaia, ny vei til 
Fladen, klatresenter, kloakkrenseanlegg, park på Peisestuetomta, og ilandføring av 
fiberkabelen Havfrue.   

Kan ordføreren legge fram en oversikt for bystyret over hvem som eier hva på Odderøya, 
hvilke områder som er beskyttet av tinglyst skjærgårdsparkavtale, hva som er regulert men 
ikke bygget, og hvilke planer som foreligger for ulike deler av Odderøya? Det er veldig fint 
om svaret også kan inkludere et kart.  

Miljøpartiet De Grønne mener det vil være fornuftig å se alle planer for Odderøya i 
sammenheng. Vi ser fram til å få en oversikt over planene til Kristiansand Eiendom, 
Parkvesenet, Kulturetaten, Vest-Agder-Museet, KNAS, Havna, Kanalbyen, og eventuelt flere 
offentlige og private aktører som har henvendt seg til kommunen med nye planer for 
Odderøya.   

Med vennlig hilsen  

Marte Rostvåg Ulltveit-Moe, Miljøpartiet De Grønne  

 


